
Stabilizacija -
obrabljena beseda?

.. Razširjena seja predsedstva OK SZDL z
ostalimi izvršilnimi organi družbenopolitičnih

. organizacij, predsedstvom in izvršnim svetom
skupščine ter predsedpiki SIS naše občine je
bila sklicana z enim samim namenom, da bi
ocenili dosedanja uresničevanja politike go-
spodarske stabilizacije in opredelili nadaljnje
naloge in ukrepe v občini.

Po široki in natančni oceni razmer v občini,
ki jo je podal Joško Vučemilo, predsednik IS,
se je razvila živahna razprava.

Ko govoritno o stabilizaciji se večkrat zdi,
kot da je to že preveč obrabljena beseda, kot
da je postala fraza, ki je sama sebi namen.
Tega pa si vsekakor ne moremo in ne smemo
dovoliti.

Stabilizacija mora priti v meso in v kri, v
obnašanje vsakega državljana. Stabilizacija
namreč ne pomeni le, da moramo več proi-
zvesti, ampak pomeni tudi spreminjanje miš-
Ijenje vsakega posameznika, vsake družine,
vsake OZD, občine, republike. Nosilci te po-
litične akcije pa smo vsi, ki smo člani katere
od družbenopolitičnih organizacij. Osnovne
cilje gospodarske stabilizacije moramo vnesti

Opozorilo!
V tej številki delegatske priloge ob-

javljamo osnutek Resolucije o izvajanju
družbenega plana občine Ljubljana Vič
Rudnik v obdobju 1981-1985 za leto
1982.

Izvršni svet naproša vse razpravljalce,
še posebej pa delegate, naj vse pripombe
in predloge nemudoma in tekoče posre-
dujejo predlagatelju.

v sleherni planski dokument, na vseh ravneh
in v vseh sredinah, kjer živimo in kjer dela-
mo. Dokumenti pa morajo biti natančni in
konkretni, tudi resolucija o izvajanju družbe-
nega plana naše občine za naslednje leto ima
nekaj pomanjkljivosti, nekaiera vprašanja v
njej bi morali natančneje opredeliti. Ob vseh
usmeritvah, ki smo jih in jih še bomo zapisali,
ne smemo pozabiti, da jih bomo morali tudi
uresničiti, izvajati. Uspešnost dela posamez-
nikov, predvsem vodilnih in vodstvenih de-
lavcev pa moramo sproti preverjati in, če bo
potrebno, tudi opraviti določene kadrovske
spremembe. Sprijazniti se moramo z dej-
stvom, da bomo morali nekatere proizvodne
programe opustiti, tiste namreč, ki niso v
skladu z našimi usmeritvami, zapisanimi v
omenjeni resoluciji in da bomo morali pri
tem imeti nenehno pred očmi, da novega
zaposlovanja v bodoče ne bo več. Prav zato
bomo morali biti bolj elastični pri prerazpo-
reditvi že zaposlenih z delovnih mest, ki niso
unčinkovita, na delovna mesta, kjer delovne
moči potrebujemo.

Kaj pa nove investicije? Podpreti moramo
le tiste, ki pomenijo prodor na tuja tržišča,
pri tem pa ni prav nič pomembna velikost in
vir sredstev zanje. Pomembna je le njena
vloga pri prestrukturiranju gospodarstva,
kjer nas čaka še cela vrsta aktivnosti, od večje
produktivnosti, integracijske aktivnosti, iska-
nja rešitev za doseganje boljših rezultatov, do
zmanjšanja družbene režije in res ne kot
zadnje, sprotno ocenjevanje rezultatov pri
izpolnjevanju nalog slovenske in na njeni
osnovi občinske resolucije o našem nadalj-
njem delu in razvoju.
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